
 

 

                                Evaluatieformulier peuteropvang 

 

Wij vragen ouders om een evaluatieformulier in te vullen. Van sept 2021 tot sept 2022 zijn er 42 

formulieren ingevuld. Deze informatie helpt ons bij het verbeteren van onze kwaliteit. Kloppen de 

aantallen niet met het aantal formulieren, dan is deze vraag niet ingevuld of niet juist ingevuld. 

 

 

 

Informatieverstrekking 

Op welke manier kreeg u informatie over de peuteropvang? 

Via website: 9 keer 

Via informatiefolder: 2 keer 

Op de peuteropvang: 25 keer 

Via telefonisch contact: 8 keer 

Anders, nl:  

- waren al bekend: 1 keer 

- via andere ouders: 1 keer 

- via mail: 14 keer 

- via app: 3 keer 

- via buren: 1 keer 

- via peuteropvang Simpelveld: 1 keer 

 

Bent u tevreden over deze manier van informatieverstrekking? 

Ja: 41 keer 

Nee: 1 keer 

 



Wat heeft u gemist? 

Niets: 3 keer 

Heb er zelf naar moeten vragen bij kinderopvang, ik had het anders niet geweten: 1 keer 

 

Er heeft een intakegesprek plaatsgevonden. Was de informatie die u hier kreeg duidelijk? 

Ja: 42 keer 

Nee: 0 keer 

 

Hoe heeft u dit gesprek ervaren? 

Positief: 42 keer 

Negatief: 0 keer 

Heeft u suggesties om het gesprek beter te laten verlopen? 

Geen suggesties 

Ouderbetrokkenheid 

Op welke manier werd u betrokken bij de activiteiten op de peuteropvang? 

Via ouderbrieven: 26 keer 

Via het informatiebord: 0 keer 

Via een ouderavond: o keer 

Via een meeloop/meedoeochtend: 4 keer 

Via gesprekje op de peuteropvang: 22 keer 

Via mail: 17 keer 

Via WhatsApp: 6 keer 

Via nieuwsbrief: 1 keer 

Via doorgestuurde foto’s: 3 keer 

 

Is deze betrokkenheid voor u toereikend? 

Ja: 38 keer 



Nee: 1 keer 

Dubbel: 2 keer. Was niet altijd mogelijk door de Coronabeperkingen 

Heeft u suggesties om de ouderbetrokkenheid te kunnen verbeteren? 

Een soort van Isy systeem gebruiken 

Als Corona het toelaat weer naar binnen bij brengen van kind.  

Door Corona een stuk minder, maar dat was overmacht. Mogelijk een soort van ouderapp. Zeker in 

Coronatijd wanneer ouders niet binnen mogen. 

Bij verjaardagen ouders via beeldbellen in de kring betrekken (gezien bij ander peuterspeelzaal). 

Trots dat kind was dat ouders via telefoon erbij waren. 

Foto’s via de mail is/was erg leuk! 

Nee, normaal was er een meeloopochtend. Dit was door Corona niet mogelijk: 2 keer. 

We werden door Corona via de mail goed op de hoogte gehouden of door bv een kort gesprekje bij 

de poort. 

Meer foto’s van wat ze doen zou leuk zijn. 

Door Corona heb ik wel de meeloopochtenden gemist. 

Ik hoop voor andere ouders dat er na de coronaperiode weer meer mogelijk is. 

 

Elke 5-6 weken wordt er gewerkt aan een thema. Is dit voor u aanleiding om hier thuis verder op in 

te gaan? 

Ja: 32 keer 

Nee: 9 keer 

Soms: 1 keer 

 

Kunt u aangeven waarom u hier thuis al dan niet op ingaat? 

Soms, we praten er dan over. Zo krijgen we een beeld van wat ze doen op de peuterspeelzaal. 

Gericht spelen aansluitend bij het thema op de peuterspeelzaal, voeren van gesprekje over thema. 

Geen tijd voor. 

Meestal te druk. 



Heel leuk! Het thema leeft bij (ons) kind, hij was er altijd enthousiast over en door er thuis ook mee 

bezig te zijn leert hij veel. 

We weten graag waar ons kind mee bezig is op de opvang. 

Met de Sint en Kerst thema’s wel, de rest niet. Dit omdat we graag spelen met de blokken en niet 

met thema’s. 

Herhaling, herkenning, structuur. 

Afhankelijk van de bekendheid met het onderwerp bij een nieuw/redelijk onbekend themagaan we 

er thuis meer op in. 

Om de ontwikkeling van mijn kind te stimuleren. 

Thema’s van opvang moeten interessant blijven. Teveel wordt oninteressant. Natuurlijk gaan we er 

wel af en toe op in. 

Niet belangrijk. 

Extra betrokkenheid en ontwikkeling voor het kind. 

Wij vinden het heel leuk en ook belangrijk om hier thuis op in te gaan, door verhaaltjes rondom het 

thema voor te lezen of iets te maken/knutselen. 

Wanneer een thema bekend werd, was dit vaak iets actueels, dus ging het al vaak vanzelf. Via de 

informatie kon ik op zijn niveau er dieper op in gaan. 

Om het thema wat leven te houden aangezien onze dochter maar 2 ochtenden naar de opvang gaat. 

Zo wordt er actief verteld waar hij op school mee bezig is en merk ik zelf goed wat hij onthouden 

heeft. 

Meerwaarde voor de ontwikkeling van ons kind. 

De VVE manier van werken is niet mijn ding en niet de reden om te kiezen voor de peuteropvang. 

Thuis is thuis. Als een peuter 2 dagen naar de opvang en 2 dagdelen naar de peuteropvang gaat is 

thuis om af te schakelen en te spelen zoals de peuter dat zelf wil. 

 

Ontwikkeling van de peuter 

Hoe wordt u op de hoogte gehouden van de ontwikkeling van uw kind? 

Tijdens breng en haalmomenten: 31 keer 

Via 10 minutengesprekjes: 27 keer 

Via de overdracht: 22 keer 

Via het 3 jaar gesprek: 1 keer 



Via geplande gesprekken: 2 keer 

Via de mail: 2 keer 

Via tussentijdse evaluaties: 1 keer 

Via de app: 1 keer 

Via foto’s en filmpjes: 1 keer 

 

Was deze informatie voor u voldoende? 

Ja: 40 keer 

Nee: 1 keer 

Wat zou u anders willen? 

Het gat tussen heen- en weer boekje van gastouder naar het afleveren bij de poort vond ik 

persoonlijk erg groot (wellicht ook gekozen voor deze manier door Corona). 

 

Hoe heeft u de warme overdracht van peuteropvang naar basisschool ervaren?  

Positief: 36 keer 

Negatief: 0 keer 

Zinvol: 11 keer 

Niet zinvol: 0 keer 

Was er niet bij: 1 keer 

Moet nog plaatsvinden: 1 keer 

Door Corona geen fysieke overdracht. Is online prima verlopen: 1 keer 

Heeft u nog suggesties om de overdracht beter te laten verlopen? 

Geen suggesties ontvangen. 

 

Zijn er verder nog verbeterpunten voor de peuteropvang? 

Ja: 2 keer 

Nee: 37 keer 

 



Zo ja, welke? 

Starttijd beter aan laten sluiten bij basisschool. Dan liever een kwartier eerder sluiten. Locatie is nu 

gesloten, valt niet meer onder Spelentère. 

Het feit dat onze dochter nog ouderwets haar verjaardag en andere feestjes kon vieren, vonden wij 

een enorm toegevoegde waarde. Daar hoort iets lekkers bij. Ze kwam dan helemaal enthousiast thuis 

met verhalen: wow mama, we vierden feest en toen kregen we snoepjes/chips/ijs. Laten we eerlijk 

zijn, dat hoort er toch gewoon bij. Ik vind het persoonlijk erg jammer dat ook de peuterspeelzaal nu 

hiervan afstapt en niks meer mag. Wij hebben een bewuste keuze gemaakt in het kader van gezonde 

kinderopvang en hebben o.a. het traktatiebeleid en voedingsbeleid aangepast. 

Door Corona was de start iets stroever, maar denk dat dit met name voor de ouders is. Toen de 

maatregelen werden opgeheven ervoer ik een zeer prettige sfeer met de peuter centraal. 

Meer foto’s delen met ouders zoals voorheen of op een andere manier. 

Toch leuk als peuters iets kleins maken voor vader/moederdag. Dit wordt bij de andere locaties wel 

gedaan. Het is voor de kindjes erg leuk om iets aan papa en mama te geven. 

 

Nog enkele reacties van ouders: 

Wij stellen de impressies per week via de mail erg op prijs. Zo zien we wat ons kind doet op de 

peuterspeelzaal. Ook neemt dit het gemis weg dat we niet naar binnen kunnen om nog even te 

spelen bij het brengen/verjaardag vieren, etc. Dit hebben jullie op een mooie manier opgelost. 

Bedankt voor alles!!!!  

Ik ben trots op de juffen en op de leuke en leerzame tijd die onze dochter in de afgelopen 2 jaar 

heeft gehad.  

Het was een bijzondere tijd tijdens Corona. Ondanks alles is de peuteropvang prima verlopen.  

Bedankt voor de fijne tijd die onze zoon bij jullie mocht hebben! Tot over 2,5 jaar als zijn zusje bij 

jullie mag komen spelen! 

Haal- en brengmoment zoals het nu gaat behouden.  

Als ouders zijn we heel tevreden over de samenwerking met de peuterspeelzaal. Vooral in de laatste 

maanden dat onze dochter op de peuteropvang zat, hebben we veel over haar gehoord en gezien. 

Dat vinden we erg fijn. Het is dan ook erg jammer dat onze dochter de peuteropvang gaat verlaten. 

Maar gelukkig mogen we onze andere dochter in de toekomst komen brengen! Bedankt voor alle 

goede zorgen. Jullie zijn toppers!!! 

Ga zo door!!  

Bedankt voor de fijne peuterspeelzaaltijd . 



De juffen hebben het super gedaan voor onze zoon. Hij is altijd met veel plezier naar de 

peuteropvang gegaan! 

Wij willen jullie als ouders van 2 peuters hartelijk bedanken voor alle lieve en goede zorgen van de 

afgelopen jaren. Wij hebben er van het begin tot het einde met volle teugen van genoten. Zo leuk en 

mooi om te zien hoe jullie met de kinderen omgaan. Het ontvangen van leuke knutselwerkjes en 

foto’s via de mail, wat een feest om te zien! Hopelijk blijven jullie dit zo vormgeven, want hier 

hebben we ontzettend van genoten. We gaan jullie dan ook ontzettend missen!  

 

 


